
Dagsorden LUU Frisør EUC Syd 

 

Mødedato: 6. september 2023 kl. 8:30 

Mødelokale: EUC Syd, Stegholt, Aabenraa, Frisørafdelingen 

Vedr.: Møde i det lokale uddannelsesudvalg for Frisøruddannelsen 

Tilstede: Azra – Bitten - Pia og Jan W. 

1) Referat fra sidste møde 
a) Godkendelse 
b) Opfølgning på beslutninger 

 
2) Meddelelser/orientering 

a) Fra formand/næstformand 
i) Azra orienterede om Projekt:  

Et godt liv i frisørfaget bygger på et godt arbejdsmiljø: se vedhæftede fil. 
Azra fremsendte følgende kommentar/input ift. det fortsatte arbejde med at få en fire-dages 
skoleuge (Randers-EUC Syd-modellen): 

Kære Jan, her er mit forslag:  
Projektet skal sikre, at både læreplads/arbejdsgiver og elever nyder fordel af en ny struktur for 
frisøruddannelsen, og skal sikre sammenhæng mellem skoleperioder og praktikpladsperioder.  
Det vil være en fordel for eleverne, hvis de kan indgå i frisørsalonens arbejde og få etableret en 
længerevarende kunderelation. Dermed får eleverne også mulighed for at få erfaring og feedback fra 
kunder i forhold til faglige udvikling, og med, hvad deres arbejde betyder for salonens indtjening. Det er 
en selvfølge, at eleverne får erfaring både med deres faglige arbejde omkring klip, hårpleje etc., men 
også med kunderelationer som en del af frisørforretningen. 
Det er vigtigt, at projektet synliggør vigtigheden af elevernes arbejde i salonen, ligesom det er vigtigt, at 
projektet anerkender, at det også skal være en fordel for salonen, at eleverne indgår i det “daglige” 
arbejde. Dette vil også sikre, at salonen fortsat vil være en del af frisøruddannelserne og kunne bidrage til 
udvikling af uddannelsen og fremme frisørfaget både blandt kolleger og potentielle elever. 
Projektet skal løbende evaluere både elevernes og arbejdsgivernes tilfredshed med elevernes uddannelse 
og deres arbejde i salonen.  
——— 
Kan dette bruges - sig til, hvis du har brug mere eller noget andet. 
 
Med venlig hilsen  
Azra Hadzimahovic  
Frisørhuset Iris  
 
Biten og Azra orienterede om deres arbejde i deres respek�ve netværk. 

 
b) Fra Elevrepræsentanten 
c) Fra skolen 



Jan W. orienterede om den situation skolen befandt sig i, under hacker-angrebet, samt skolens 
generelle situation. 
 
Pia orienterede om alt ift. undervisningsaktiviteter, samt arbejdet med elevklubben m.m. 
 

3) Tiltag i lokalområdet 
a) Kampagner 

i) Herunder deltagelse i lokale uddannelsesmesser 
b) Information til virksomheder 
c) Åbent hus-arrangementer 

i) Der er åbent hus i starten af 2024 i samarbejde med de øvrige ungdomsuddannelser i 
Aabenraa. 

 
4) Eventuelt 

a) Næste møde 

 

 


